
Agent Pellegriniego: Będzie się jeszcze poprawiał
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Ostatnie tygodnie w zespole Giallorossich należą na pewno do Lorenzo

Pellegriniego. Po słabym początku sezonu wychowanek Romy znalazł

idealne miejsce na boisku jako ofensywny pomocnik w ustawieniu 4-2-3-1.

Wywiadu dla RMC Sport udzielił agent gracza oraz Defrela, Giampiero

Pocetta.

Pellegrini?

- Lorenzo spisuje się dobrze, jego walory były jednak znane. Jednak w życiu

potrzebna jest też odrobina szczęścia. Teraz znalazł swój wymiar, mam nadzieję, że

będzie tak dalej i na pewno jeszcze się poprawi. Di Francesco? Znają się od kilku lat,

znają wzajemnie swoje wady i zalety, trener go rozwija.

Defrel?

- Miał różne problemy w Romie, miał pecha doznając kilka razy kontuzji. Posiada

jakość, aby grać dobrze i czuje się dobrze w Sampie, trener wykorzystuje jego

charakterystykę. Ferrero był pierwszym, który zadzwonił do mnie po zakończeniu

poprzedniego sezonu, aby spytać się czy są szanse na jego pozyskanie. Miałem inne

propozycje, ale wyboru dokonał gracz. Podobało mu się środowisko i projekt. Sampa

jest odpowiednim klubem dla gracza. Bardzo go ekscytuje na pozycja na boisku i

rozwiązał problemy, które nękały go w Rzymie. Posiada istotne walory, nie jestem

zaskoczony tym początkiem sezonu. 
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